
 

Skolebestyrelsesmøde - referat 

              
Tidspunkt: onsdag d. 7/12 -22 kl. 18.00-20.00   Mødeleder: Martin Hasselbach Referent: Marie Lind Pedersen Sted: personalerum Tarupgårdsvej 1 

 

 
 

Tilstede: Martin, Michelle, Mette, Mette, Christin, Marie, Uffe. 

Afbud: Maria, Maja, Kenneth, Joan 

 

Tid Dagsordenpunkt Fremstilling Referat 

18.00-18.10 Godkendelse af dagsorden og referat v. de forældrevalgte. Referat godkendt 

 Opsamling fra sidste møde   

 

18.10-18.45 Skolens økonomi 

 

 

Landsmøde for Skole og forældre 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skolens økonomi 

 

 

 

• Hvad virker på andre skoler 

omkring miljøer ude og inde? 

Hvordan bruger man miljøerne 

andre steder? 

 

• Kan man inddrage flere 

partnerskaber i skolen – evt. i 

SFO-tiden? Hvilke erfaringer har 

andre skoler? 

 

• Hvordan inddrager andre skoler 

lokalmiljøet? Samarbejde med 

foreninger og skolen. Hvordan 

kan de lokale bruge skolen? 

 

• Hvordan får andre skoler en 

skolebod til at fungere?  

Stabil økonomi. Det ser ud til, at vi ender med et 

overskud for dette kalenderår.  

 

 

Landsmødet omhandlede frihedsbegrebet i 

Folkeskolen.  

 

Der var ikke den store inspiration af hente.  
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Kontaktudvalg for skole (6-18 år) 

 

 

Der skal vælges en repræsentant og en 

suppleant 

 

 

Der er lavet en ny struktur. Kontaktudvalget mødes to 

gange om året.  

Michelle deltager som forældrerepræsentant for 

skolebestyrelsen på Tarup Skole.  

Uffe er suppleant.  

 

 

 

 

18.45-20.30 Tilsyn Vedtagelse af princip i forbindelse med 
afhentning af børn pba. drøftelser i 
personalegruppen samt tidligere drøftelser i 
bestyrelsen 
 
 
Drøftelse 

- Meddelelsesbogen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 

Princippet er vedtaget.  

 

 

 

 

Meddelelsesbogen erstatter MinUddannelse d. 

1.marts. Forældrene har adgang til 

meddelelsesbogen.  

Skolebestyrelsen skal fastsætte principper for 

meddelelsesbogen. Eks. hvor ofte skal der skrives? 

Hvilke fokuspunkter skal være i meddelelsesbogen?  

 

Linket til information om Meddelelsesbogen sættes 

ind i dagsorden til kommende møde. Punktet tages 

op igen på kommende møde.  

 

Ledelsen kender på nuværende tidspunkt ikke 

kravene fra Skoleafdelingen i forhold til omfanget af 

brugen Meddelelsesbogen. 
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Tilsyn  
- Klassekassen 

 
- Understøttende undervisning 

 
 

 

Princippet godkendt 

  

Princippet godkendt 

 

20.30-20.45 Nyt fra skolen Velfærdens fundament/pavillonprojekt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ansættelse af Indskolingsleder 
 
 
 
Proces omkring ansættelse af ny Skoleleder 
 
 
 
 
Ansættelse af personale 

Arbejdet med aulaen påbegyndes i januar. Der er 

ryddet foran skolen, hvor der skal være byggeplads. 

Pavillonprojektet er estimeret til ca. 8 måneder.  

Udgangspunktet er, at derefter går man i gang med 

Velfærdens fundament som kører frem til maj 2024. 

Skolen skriver ud, når vi er mere vidende i forhold til, 

hvornår i januar arbejdet igangsættes.  

 

 

Marie Lind Pedersen er ansat som indskolingsleder 

pr. 1/12-22. 

 

Stillingen er slået op. Der er deadline 8/1-23.  

1.samtalerunde er d. 16/1 og 2. runde er d. 30/1. 

Stillingen besættes forhåbentligvis d. 1/3-23.  

 

Der er i dag ansat to lærere til 2.årgang. Henriette og 

Simone. 

20.45-21.00 Evt. • Punkter til næste møde? Næste møde er 22/2 kl. 19-21.  

 

 


